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JEGYZİKÖNYV 
 

 
Készült: Dörgicse Községi Önkormányzat Képviselı-testületének  2011. július  

4-én 12 óra 45 perckor megkezdett ülésén. 
  
 
Az ülés helye: Körjegyzıség, 8244. Dörgicse, Fı u. 16. 
  
Jelen vannak: Kis-Pál Miklós  polgármester 
 Király László alpolgármester 
 Bogdán Attila  képviselı 
 Deák Attila  képviselı 
 Szini Erzsébet képviselı  
 
 
Lakosság részérıl megjelent: 1 fı 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Cseh Jenıné körjegyzı 
 
                   Jegyzıkönyvvezetı: Slemmer Zsoltné 
       
                                                 
Kis-Pál Miklós polgármester megállapította, hogy a  5 fıs Képviselı-testület 5 
tagja  jelen van, így az ülés határozatképes. Megnyitotta az ülést. A napirendet 5 
igen szavazattal fogadták el.  
 
                                               
Napirend: 
1./ Anyakönyvi rendelet elfogadása 
2./ Építési anyag értékesítése 
3./ Rendezési terv módosítás költségei 
4./ Utca- házszám táblák megoldásai 
5./ Riasztó – térfigyelı rendszer kiépítése 
6./ Közvilágítás fejlesztése 
7./ Vegyes ügyek 
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A lakosság részérıl megjelent Farkas Jenı és kérte, hogy hallgassák meg a 
problémáját. 
 
Farkas Jenı: A Csörgıfa utcában az 1-2-es szám elıtt nincs aszfaltos út, mintha 
nem tartozna az utcához. Egyszer már ezt a témát felhozta, akkor kb. 2 m-es 
szakaszt odabetonoztak. A szennyvíztisztító akna tetı annyira kiáll a földbıl, 
hogy fennakadnak rajta az autók, és a főzfák is belelógnak az útba, úgyhogy 
balesetveszélyes arra közlekedni. Mivel már nyugdíjas több idıt szeretnének itt 
tölteni, ezért kéri, hogy a fákat vágják vissza, és az aknatetıt tegyék 
balesetmentessé. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Meg fogja kérdezni a Vízmővet, mit lehet tenni? 
 
Farkas Jenı: A főzfákat is nyírni kell, személykocsival sem lehet bemenni, a 
teherautóval meg egyáltalán nem. Minden évben szólok érte. 
 
Király László alpolgármester: Orvosolható, levágjuk a fát. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Nemsokára lesz aszfaltozás a településen, akkor 
megnézik azt is. 
 
Farkas Jenı eltávozott. 
 
1. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Elmondta, hogy az anyakönyvi eseményekkel 
kapcsolatos szabályozás vált szükségessé, ezért meg kell alkotni egy rendeletet.  
Az anyag kiküldésre került. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 
 
Deák Attila képviselı: Van egy rész a rendeletben, ami kicsit bizarr, halál 
közeli veszély esetén díjmentes. 
 
Cseh Jenıné körjegyzı: A jogszabályban is így van megfogalmazva. Nem sok 
eseményt érint nálunk eddig maximum évi 5 házasságkötés volt. A törvény 
elıírja, hogy szabályozni kell, régen az anyakönyvet nem vihettük ki a 
hivatalból.  
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A Képviselı-testület 5 igen szavazattal megalkotta a következı rendeletet: 
 

Dörgicse Község Önkormányzata Képviselı-testületének  
6/2011. (VII. 8.) önkormányzati RENDELETE  

egyes anyakönyvi  események engedélyezésének szabályairól, 
valamint az azokért fizetendı díjakról  

(Mellékletben) 
 
2. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A cserép értékesítésérıl javasolja, hogy 
hozzanak határozatot. A jelenlegi érvényes forgalmi ár alapján adják el.  
 
Deák Attila képviselı: Kérdezzük meg a faluban nem kell-e valakinek. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Aki egyetért azzal, hogy értékesítsük a cserepet, 
az szavazzon. 
 
A képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
 

33/2011. (VII. 4.) számú HATÁROZATOT 
 

Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy 
határoz, hogy az Önkormányzat tulajdonában lévı 11 raklap 
cserepet értékesíti. 
Felhívja a polgármestert, hogy kérjen vételi árajánlatot és az 
értékesítéshez a szükséges intézkedéseket, tegye meg. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: 2011. november 30. 

 
3. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A rendezési tervvel kapcsolatban elmondta, 
hogy régi több éves problémák várnak megoldásra, a szerzıdés még él, de 
érkeztek egyéni kérelmek is. 6-7 megkeresés érkezett. Javaslata, hogy hozzanak 
egy olyan döntést, hogy 3 oldalú szerzıdés keretében legyen a kérelmezıkre 
hárítva a költség. Aki saját érdekében kér módosítást az vállalja annak a 
költségeit, mivel a hasznait is élvezi. 
Ismertette a kérelmeket. 
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Deák Attila képviselı: Miért kell azért fizetnie, ha a Balaton törvény alapján  
kell átsorolni a területét? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Planteus Kft- nél Németh Ferenctıl kaphat a 
kérdésére választ. 
 
Deák Attila képviselı: Rákérdez, és ha kell kifizeti, de nem az İ kérelme 
alapján kell átsorolni, hanem más övezeti besorolásba kerül a terület a 2008-as 
Balatoni törvény módosítás alapján. 
 
Cseh Jenıné körjegyzı: Az Önkormányzat, a tervezı és a kérelmezı kötne 
szerzıdést.  Ha a fél a saját érdekében akarja módosítatni a rendezési tervet, 
akkor azt a költségek megtérítése ellenében kérheti. 
 
A képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
 

34/2011. (VII. 4.) számú HATÁROZATOT 
 

Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a község 
településrendezési eszközeinek egyéni kérelemre történı 
módosítását a tervezı Planteus Kft-nél abban az esetben rendeli 
meg amennyiben a kérelmezı, a saját érdekétben kért módosítás 
tervezési költségeit vállalja, és a háromoldalú szerzıdést aláírja. 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: folyamatos. 

 
Deák Attila képviselı: Hol áll most akkor a rendezési terv? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Még nem készült el, csak a szerzıdések. 
 
 
4. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Az utca és házszámtáblákkal kapcsolatban 
elmondta, hogy már régóta megoldásra váró probléma. A mentısök nem 
találnak el a településen, mert van ahol a régi, van ahol az új tábla van kirakva. 
Polonyi László és Veszely Ferenc felajánlották, elékészítik a táblákat. Azt 
javasolják, hogy ne legyen sok tábla. Küldtek minta táblákat, amin az utcanév és 
a házszám is rajt van.  
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Az a kérdés tegyünk-e a keresztezıdésekhez utcatáblákat? Egy utcatábla 6 ezer 
forint, kerettel együtt 10-15 forint is lehet. 
 
Bogdán Attila képviselı: Meg kellene konkrétan nézni, hogy hova kell, és 
mennyire jön ki. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A minták közül melyik legyen? Van kék alapon 
fehér bető, vagy fehér alapon zöld bető. 
 
Bogdán Attila képviselı: Amelyik jobban látszik. Nem biztos, hogy a kék tábla 
mindenki házán jól mutat.  
 
Esetleg a fehér táblán a fekete bető jobban látszik. 
 
Deák Attila képviselı: Külön kellene az utca és házszámtáblákat kezelni. 
Lakosságot meg kell kérdezni, nem biztos, hogy mindenki szeretné a házára 
feltetetni. Fúrassa is föl, és még fizessen is érte? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A költségvállalás a másik kényes téma. 
Mindenkinek átvállaljuk, vagy a tehetısebbek fizessék ki? 
 
Szini Erzsébet képviselı: Ha nem vállaljuk át a költséget az idıs ember azt 
mondja, hogy inkább kiírja papírra. 
 
Deák Attila képviselı: Tudni kellene mennyi a költség?  A lakosságnak nem 
kényszernek kellene megélni. Együtt kell kezelni. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Egy házszám tábla 2.000.-Ft és 259 ház van. Ez 
elég komoly összeg, és még esetleg az utcatáblák is. 
 
Szini Erzsébet képviselı: Javasolja, hogy nézzék meg van-e olcsóbb tábla, 
kérjenek árajánlatot más cégtıl is. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Gondolkodjanak el azon is, hogy kinek 
támogassák. Egységesebb lenne a falu, ha mindenkinek egyforma táblája lenne, 
2.000.-Ft-ot a legtöbb család ki tudja fizetni. Utána néznek, hogy lenne-e ennél 
olcsóbb ajánlat. 
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5. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A Tőzoltószertárra, riasztó felszerelésére és 
térfigyelı kamerákra kért árajánlatot. A plusz kamera az átmenı forgalmat is 
felvenné. Városokban pozitív hatással jár a bőncselekmények felderítésében. 
Tisztázni kell, hogy a Tőzoltószertárba tudunk-e áramot szerezni, vagy 
akkumulátoros megoldást válasszuk. 
 
Deák Attila képviselı: Valahogy meg kellene oldani az áramot. 
 
Király László alpolgármester: Javasolja mindenképpen a 220 V-os riasztó 
felszerelését. Az áram bevezetése több 100 ezer forintba kerülne, de a 
szomszédtól almérıvel meg lehetne oldani. 
 
A képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
 

35/2011. (VII. 4.) számú HATÁROZATOT 
 

Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselı-testülete az I.D.S. 
Elektronikus Vagyonvédelmi Kft. (8200. Veszprém, Almádi u. 26.; 
képviseli: Nagy Tamás) ajánlatát a Tőzoltószertár vagyonvédelmi 
rendszerének kiépítésére bruttó 83.881,- Ft összeggel, a 
Polgármesteri Hivatal video rendszer kiépítésére bruttó 172.063,- Ft 
összeggel elfogadja. 
A polgármesteri Hivatal video rendszer kiépítésénél az ajánlaton 
felül még plusz egy kamera kiépítését megrendeli. 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: 2011. november 30. 

 
 
6. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Elmondta, hogy a közvilágítás korszerősítésére 
adott az ELMIB ajánlatot. A még fennmaradó 11 közvilágítási lámpát LED-es 
égı cseréjét, és  a még korszerőnek tekinthetı 38 lámpára, pedig elektronikus 
elıtétek felszerelését biztosítják, amellyel jelentıs költségmegtakarítást lehet 
elérni. 7,5 %-os hitel a mindenkori áramcsökkenésbıl lenne fizetve, mi 
ugyanannyi áramdíjat fizetnénk, mint eddig, 17,5 év alatt hoznák ki a 
befektetésüket, részvényként pedig megkapjuk. 
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Nagy pénzeket nem nyerünk, de a környezetért tehetünk vele. Csak olyan 
szerzıdést kötünk, hogy a következı testület kezét ne kössük meg, legyen 
lehetıség elıtörlesztésre. 
 
Bogdán Attila képviselı: Ha nem kerül semmibe, de védjük a környezetet, az 
jó. 
 
Szini Erzsébet képviselı: LED világításnak sokkal gyorsabban csökken az ára, 
mint a számítógépeké, 17 évig fizetünk valamit, és 10 év múlva jön egy jobb 
korszerőbb ajánlat.  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A lámpa csak 11 db amit még nem cseréltünk le. 
Ez lesz LED-esre cserélve és 38 db elıtét kell, az a sok megtakarítás. 
 
Király László alpolgármester: 11 lámpa sárga, ha lecseréljük, azzal csak 
jobban néz ki a falu. Az elıtéttel spórolunk sokat. 
 
Deák Attila képviselı: Az ajánlatban 577.990.-Ft a 49 lámpa közvilágítási díja. 
Ha 1,2 millió az éves közvilágítás, akkor a maradék  600 e Ft-ot a 28 lámpa teszi 
ki? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Ez csak az áram költség, a többi 
rendszerhasználat, szénfillér, karbantartás, stb. 
   

36/2011. (VII. 4.) számú HATÁROZATOT 
 
Dörgicse Községi Önkormányzat Képviselı-testülete az ELMIB  
Csoport (8000. Nagykanizsa Csengery út 9.) LED-es közvilágítás, 
korszerősítési ajánlatát a melléklet szerint elfogadja. 
Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerzıdés 
megkötésére és a szükséges intézkedések megtételére. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: folyamatos. 

 
7. Napirend:  
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Az orvos asszisztensválasztással kapcsolatban 
elmondta, hogy együttes ülésen már döntöttek, hogy közalkalmazottként 4 
hónapig határozott idıre alkalmaznak asszisztenst. Pécsely kiírta a pályázatot, 1 
jelentkezı volt. Bocskayné Bakk Éva adta be pályázatát.  
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Javasolta elfogadásra. 
 
A képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
 

37/2011. (VII. 4.) számú HATÁROZATOT 
 

Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselı-testülete 
hozzájárul ahhoz, hogy a gesztor, Pécsely Község Önkormányzata, 
a háziorvosi szolgálat körzeti asszisztensi állás betöltésére 2011. 
július 1. napjától 2011. október 31. napjáig – határozott idıre –  
kinevezze Bocskayné Bakk Éva (születési név: Bakk Éva, születési 
hely: Odorheiu Secuiesc (Székelyudvarhely, Románia) születési 
idı: 1971. augusztus 27. anyja születési neve: Jére Terézia, 
állampolgársága: magyar) 8244 Dörgicse, Aszói út 3. szám alatti 
lakost. Bérezését, a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény alapján, munkaidejét napi 8 órában állapítsa meg.  
A Képviselı-testület felhívj a polgármestert, hogy a szükséges 
intézkedéseket tegye meg. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
Kis-Pál Miklós polgármester: Ismertette a Magyar Légimentık támogatás 
kérelmét.  Javasolta, hogy 20.000.-Ft támogatást adjanak. 
 
A képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 
 

38/2011. (VII. 04.) számú HATÁROZATOT 
 

Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy 
határoz, hogy a Magyar Légimentık Nonprofit Kft. Balatonfüredi 
Légibázisának (8230. Balatonfüred, Fürdı u. 33.) az Országos 
Légimentık Vándorgyőlésén való részvételét 20 e Ft összeggel 
támogatja. 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határidı: 2011. december 31. 

 
Kis-Pál Miklós polgármester: Elmondta, hogy a Katolikus Egyház kért ismét 
támogatást a gyerekek 2011. július 31.-tıl augusztus 13-ig Rókapusztai nyári 
táboroztatásához. 6 ezer Ft támogatást kér gyerekenként. Javasolja, hogy 
támogassák. 
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A Képviselı-testület 5 igen szavazattal hozta meg az alábbi 
 

39/2011.(VII. 4.) számú HATÁROZATOT 
 

Dörgicse Községi Önkormányzat Képviselı-testülete a Katolikus 
Egyház Mária Keresztes Közössége (8247. Hidegkút, Fı u. 2. 
Képviselıje: Gere Dávid Márk plébános) kérelmére, a Rókapusztai 
Ifjúsági Táborban résztvevı dörgicsei gyerekek táborozását- a 
résztvevıkrıl megküldött lista alapján - 6.000,- Ft/fı összeggel 
támogatja. 
Felhívja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: 2011. június 30. 

 
Kis-Pál Miklós polgármester: Tájékoztatta a képviselıket, hogy a Pécselyi 
Általános Iskola református iskolává válásának feltételei nem teljesíthetık. Az 
Iskola elküldte az Egyház levelét, ami gyakorlatilag lemondás. Keressük a 
további lehetıségeket, addig marad tagiskola. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Elmondta, hogy jelzırendszeres szolgálat 
küldött ajánlatot. Nálunk kistérségi szinten mőködik, azt támogatjuk. Úgy látja, 
hogy nem szükséges másik szerzıdést kötni. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Mivel más napirendi pont nincs, megkérdezte, 
van-e valakinek kérdése, javaslata, hozzászólása? 
 
Szini Erzsébet képviselı: A falunap helyét szeretné pontosítani, mivel a 
kemence nem készült el, javasolja, hogy a maradjon a Gernyén. 
 
Bogdán Attila képviselı: WC kérdés megoldódott? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A vizet bekötötték, de nyomás probléma van a 
nıi részen. 
 
Király László alpolgármester: Dolgoznak rajta a szakemberek. 
 
Szini Erzsébet képviselı: Alapítványi programokhoz kellene pénz. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Benn van a költségvetésben, csak át kell utalni. 
 
Deák Attila képviselı: Hulladékkezelést, a Probiós zsák kérdését meg kellene 
oldani. Szerzıdést kellene kötni a velük és itt árusítani a zsákokat. 
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Kis-Pál Miklós polgármester: Önkormányzat nem adhat el zsákot. 
Megkérdezi a Probiót, mit lehet tenni? 
 
Deák Attila képviselı: Az önkormányzati telkeket le lehetne zúzatni, hogy 
jobban nézzen ki. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Bent van sok helyen a drót, és a telkek kitőzési 
karói, ezért nem lehet nagy géppel rámenni. A 20 ha-ost is 70 e forintért vágták 
le. 
 
Deák Attila képviselı: Bende István kibérelte volna a 20 ha-ost és annak az 
árából tellett volna rá. Rendbe rakta volna, hogy tudjon legeltetni. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Azért nem lett megkötve, mert a szerzıdés 5 
évre szól, ha közben sikerül értékesíteni, akkor hogy veszi fel a támogatást rá. 
Az Önkormányzat is igénybe vehetné a támogatást. 
 
Deák Attila képviselı: Az elmúlt évi gazdálkodás után fizetik a támogatást, és 
a szerzıdést is fel lehet bontani. Akkor meg kell oldani, hogy rendbe legyen, le 
kell pucolni. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A közmunkásoknak, ha lesz idejük, 
megcsinálják. 
 
Deák Attila képviselı: A Tőzoltó Egyesület támogatását, hogyan lehet 
felvenni. Össze szeretné szedni az Egyesületet, már beszélt az Iván Zoltánnal. 
A tőzoltóautót le kell mőszakiztatni, a bankszámla vezetési díj is hátralékban 
van. Felül kell vizsgálni az aktív tagokat, alapszabályt is kell módosítani. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: El kellene dönteni, hogy mőködnek-e? Sági 
Istvánnak van csak parancsnoki képesítése. 
 
Deák Attila képviselı: Igen, ezt szeretné rendbe tenni. Felmérni, hogy ki 
vállalja, és továbbképzést is megszervezni, hogy mőködı képes legyen a 
csapat. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A költségvetésben benn van csak át kell utalni. 
Egy kérelem kell, hogy mire akarják felhasználni, és szerzıdést kell kötni. Év 
végéig számlával igazoltan el kell számolni az összeggel. 
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Deák Attila képviselı: A Gernyén fel lett szedve az út, az mikor lesz 
megcsinálva? 
 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A Tőzesék javítatják meg, kb. 2-3 hét múlva. 
Még nem fejezték be az építkezést, és addig még 50 autó is elmegy arra, nincs 
értelme megjavítani, és ezért İk fogják elvégeztetni a munkát. 
 
 
 
Más felvetés nem volt a polgármester az ülést 13 óra 30 perckor bezárta. 

 
 

kmf. 
 

Kis-Pál Miklós                                     Cseh Jenıné 
 polgármester                                         körjegyzı 

 
 


